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 Møtereferat (rev.) for uke 37, 13.09.2023 

 Vi var ca. 15 medlemmer samlet på Skjærgården hotell. 

 Kjersti ønsket velkommen med et dikt av Kolbein Falkeid, se nederst. 

 Denne kvelden skulle komitéene legge frem sine tanker og planer, og komitéene var 
 oppfordret til å sette et mål og foreslå en vei videre. 
 Vi har mange fine prosjekter. 

 Tigris 
 Erik Hans hadde også et dikt av Falkeid, “Venner”. Det er det vi er her i Rotary. 

 Tilbakemeldinger fra komiteer 

 > Serviceprosjektkomiteen 

 - Eva: Vi synes det er bra å samarbeide med andre. Hun er med i Andelsgården på Eik, og 
 det produseres mer enn medlemmene bruker. Kom og se hvordan vi har det, oppfordret hun. 
 Som leder av Serviceprosjektkomiteen kom hun inn på medlemssaker. Hun ville vite vår 
 mening om et arrangement vi kanskje kunne lage. Tanken var å engasjere flinke folk som vi 
 har i Grenland. Ideen var sammenfallende med tanker som presidentene i Grenland har vært 
 inne på, sa Kjersti. Send mail til Eva om du vil kan være med i arr.komiteen. 
 Vi kontakter skolen og reserverer lokalet. 

 - Steinar var ikke tilstede, men Kjersti leste informasjon hun hadde fått av ham og 
 diskusjonen de hadde hatt i Serviceprosjektkomiteen forrige onsdag: Han hadde informasjon 
 om rotarylekene som blir i april neste år. Skjærgårdshallen er bestilt  for den 13.4.24, men 
 han må bekrefte det. Vi ble enige om å si Ja til datoen. 
 Han kom også inn på samtalegruppene med flyktninger samt informasjonstavlene til 
 kyststien. Det vil bli gjort litt blest ifm avdukingen i høst. 

 > TRF-komiteen 

 - Rolf H. Søknadsfrist for District Grant dette rotaryåret er 1.12. Et Distrikt Grant er 
 økonomisk støtte gitt av Distriktet fra midler som er stilt til distriktets rådighet fra TRF. 
 Komiteen er mottakelig for ideer. 
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 Vi ønsker å markere poliodagen (som også er FN dagen) 24.10.23. Kanskje vi kan etablere 
 en spleis der inntektene går til Polio-fondet. Jobber videre med det. 

 - Kari HK. 6. september var vi på Knutepunktet. Skulle diskutere District Grant, få til et 
 samarbeid med flyktningetjenesten i kommunen. Det er snakk om utveksling av kultur. 
 Temaet kan f.eks være jul og -tradisjoner. Vi satser på en dag i desember med tema 
 matlaging. Vær obs på forskjellige kulturers mat-meninger. Vi kan også ha andre aktiviteter 
 (sløyd  med Yngvar?). 

 > Ungdomskomiteen 

 - Berit 
 Leste referat fra komitemøtet. Leo trives godt. Prosjektet er at han skal finne seg til rette. 

 >  Medlemskomiteen 

 - Espen 
 Medlemsutvikling er viktig, 
 Møtet med Bamble Næringsforening ble avlyst. De skal imidlertid ha frokostmøte 19. 
 september, og vi er blitt invitert. Tidsrommet er fra 7:30 til 10:00. 
 Vi har fortsatt planer om å invitere dem til et av våre møter. 

 Dersom vi ikke klarer å rekruttere flere medlemmer, så er vi en død klubb om 10 år. Vi (LRK) 
 må bli mer synlige, og som ledd i arbeidet med å få flere medlemmer, deltar vi med en stand 
 på Markedsdagen 23. september. Vi deler ut brosjyrer, prater med folk og registrerer 
 interesse. Halvor, Sissel Berit, Inge, Geir, Eva og Kari HK kommer og hjelper til. 

 Porsgrunn Rotaryklubb klarer årlig å få 6-7 nye medlemmer. Vi diskuterte hvilken 
 medlemsutvikling vi skal jobbe mot og satte disse tallene: 

 2023: Vi har 24 medlemmer 
 2024: Øke med 4 
 2025: Øke med 4 
 2026: Øke med 3, som gir 35 medlemmer. 

 Vi må prøve å få større diversitet i alder og medlemstyper. 

 Kan også prøve å finne medlemmer som er to og tre (venner?). Videre ble det foreslått at vi 
 (alene eller sammen med andre klubber i Grenland) skulle prøve å få til et større 
 arrangement den 24.10 (konsert eller liknende). 

 Neste gang skal vi til Bamble videregående skole. De gleder seg, fikk vi høre. 
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 Det er blitt forandring i presentasjonen av klubbens møteprogram på websiden vår. Rotary 
 har fjernet kalenderen på venstre side av websiden, og nå ligger halvårets møteprogram 
 under egen fane Møter / Møteprogram. 

 Ref: Perry 

 Kveldens dikt som Kjers� leste �l åpning av møtet: 

 Men hvem sa at dagene våre skulle 
 være gratis? 

 At de skulle snurre rundt på lykkehjulet 
 i hjertet vårt og hver kveld stoppe på 
 gevinst? 
 Hvem sa det? 
 Hvor hadde vi dét fra? 
 Hvem sa at livet vårt skulle være lett å 
 bygge ferdig? 
 At mursteinene var firkantede 
 ballonger som føk på plass av seg 
 selv? 
 Hvem sa det? 
 Hvor hadde vi dét fra? 
 Der var piller for alt: nerver, 
 vedvarende hoste og anemi. 
 Men hvem sa at snarveiene støtt var 
 kjørbare? At fjellovergangene aldri 
 snødde til? Og at nettopp vi skulle 
 slippe å stå fast i tunnelen? 
 Ja, hvem sa det? 
 Hvor i all verden hadde vi dét fra? 

 Kolbein Falkeid 
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